
Zápisnica 
Pozemkové spoločenstvo Urbariát Šaľa, so sídlom Šaľa, Hviezdoslavova 2 

Zo zasadnutia výboru 14.2.2024 

 
Dňa 14.2.2024 o 17:00 hod sa uskutočnilo zasadnutie Výboru s nasledovným programom: 
 

1. Otvorenie 
2. Oboznámenie s výsledkom korešpodenčného hlasovania 
3. Voľba predsedu výboru 
4. Rôzne  
5. Diskusia 

 
Prítomní:  
JUDr. Jana Braníková – predseda   
Ing. Juraj Pápay – podpredseda 
Rolnícke družstvo  
Peter Farkaš 
Marián Hatvani 
Pozvaní: 
Danica Hornáková 
Magdaléna Hlavatá 
 
Za zapisovateľa bola určená - JUDr. Jana Braníková. 

1/ Prítomní členovia výboru o 17:00 hod odhlasovali program zasadnutia: 

Za:5 

Proti:0 

Zdržal sa: 0 

 Uznesenie: Program bol schválený 

2./ Z výsledkov korešpondenčného hlasovania a volieb vyplynulo nasledovné: 

Správa o činnosti spoločenstva- schválené 82,1% 

Účtovná závierka 2021 – schválené 81% 

Účtovná závierka 2022 – schválené 81% 

Účtovná závierka 2023 – schválené 81% 

Hospodárenie na lesných porastoch ako obhospodarovateľ – schválené 77,3% 

Uzatvorenie zmluvy o vykonávaní funkcie odborného lesného hospodára s Ing. Tomášom 
Maczalom – schválené 80,32% 

Predaj pozemkov LVč. 7456, parc.č. 2832/25 Mesto Šaľa – neschválené 8,3% za, proti 67,8% 
zdržali sa 5,7% 

Uznesenia z korešpodenčného hlasovania – schválené 82,36% 

VÝBOR: JUDr. Jana Braníková 
    Marián Hatvani 



 Ing. Juraj Pápay 
 Peter Farkaš 
 Roľnícke družstvo 
Náhradníci do výboru: Gabriel Hlavatý 
    Tibor Belovič 
 
Dozorná rada: Magdaléna Hlavatá 
  Ing. Danica Hornáková 
 

3./ Predsedníčka výboru privítala starých členov výboru, nového člena výboru  dozornú 

radu. 

Za predsedníčku výboru bola opätovne navrhnutá JUDr. Jana Braníková. 

Za:4 

Proti:0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie: Výbor za predsedu PS Urbariát Šaľa zvolil JUDr. Janu Braníkovú na ďalšie 
funkčné obdobie 5 rokov. 

4./ Predsedníčka bola oslovená zástupcom Mesta Šaľa, či by PS nepredalo pozemky, 

ktoré boli vyňaté na žiadosť Mesta Šaľa o rozlohe cca 5000m2, resp. aspoň pozemky pod 

budovou, ktorá sa realizuje o rozlohe cca 200m2. O návrhu ceny za m2 sa Mesto Šaľa 

nevyjadrilo, vyjadrilo však  žiadosť, aby sa pri cene zohľadnili investície do starostlivosti 

o prenajatý priestor.  

Členovia PS v korešpondenčnom hlasovaní rozhodli tak, že neschválili predaj 

pozemkov prenajímateľovi Mestu Šaľa. Predsedníčka bola poverená, aby výsledok hlasovania 

oznámila žiadateľovi o kúpu pozemkov.  

Za:5 

Proti:0 

Zdržal sa: 0 

 Uznesenie: PS Urbariát neschvaľuje predaj pozemkov Mestu Šaľa.  

4./ p. Farkaš sa opýtal, že ak bude PS hospodáriť na lesných porastoch sám, či je 

možnosť, aby si členovia PS z prebierok mohli zakúpiť drevo. Predsedníčka uviedla, že po 

prebratí porastov od bývalého obhospodarovateľa zistí podľa taxátormi navrhnutého plánu 

starostlivosti o lesy, či sa budú robiť prebierky. Navrhla, že na najbližšom zasadnutí výboru 

predloží cenník pre podielnikov a cenník pre iného osoby v prípade prebytkov a výbor 

rozhodne, akou formou sa to bude realizovať.  

 5./ Záverom poďakovala predsedníčka prítomným za účasť a zasadnutie výboru 

ukončila.   

 

Zapísala: JUDr. Jana Braníková 


